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Szentistván Nagyközségi Önkormányzat 
3418 Szentistván, Széchenyi u. 10.  
Tel.: 49/438-021 Fax: 49/338-635 
e-mail: phtitkarsag@szentistvan.hu 

 _________________________________________________________________________ 
 

Jegyzıkönyv 
 
Készült a Szentistváni  Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében, a Képviselı-testület 2012. 
november 29. napján megtartott nyilvános ülésérıl. 
 

Határozatok: Tárgya: 
75/2012.(XI.29.) A két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, a tett intézkedésekrıl 

szóló tájékoztató jóváhagyása  
76/2012.(XI.29.) Az önkormányzat gazdálkodásának háromnegyedéves alakulásáról 

szóló tájékoztató jóváhagyása    
77/2012.(XI.29.) Az önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciója 
78/2012.(XI.29.) A 2013. évi belsı ellenırzési terv elfogadása 
79/2012.(XI.29.) Döntés a Felszabadulás utca közterület nevének megváltoztatásáról. 
80/2012.(XI.29.) Döntés a Ságvári Endre utca közterület nevének megváltoztatásáról.  
81/2012.(XI.29.) Döntés kéményseprı-ipari közszolgáltatásra vonatkozó pályázat 

kiírásáról.  
82/2012.(XI.29.) Képzés költségeihez való hozzájárulás.  
 
 
Napirendi pontok: 
 
1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, a tett intézkedésekrıl.  

Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 

2. Tájékoztató az önkormányzat gazdálkodásának háromnegyedéves alakulásáról, javaslat 
az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének szükség szerinti módosítására.     
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 

  
3. Javaslat az önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciójára. 

Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 

4. Javaslat a 2013. évi belsı ellenırzési terv elfogadására.  
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 

5. Javaslat a Szennyvízüzemeltetı társulás társulási megállapodásának módosítására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 

6. Indítványok, javaslatok:  
a) Javaslat közterületek elnevezésének megváltoztatására.  
b) Javaslat kéményseprı-ipari közszolgáltatásra vonatkozó pályázat kiírására. 
c) Javaslat a dolgozók képesítés megszerzésére irányuló képzésen való részvételének         
    támogatására. 
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Jelen vannak:  
Koncz József polgármester elnökletével, 
Aranyosi Imre képviselı, 
Baranyi Katalin képviselı, 
dr. Béres Imre Sándor képviselı, 
Kiss Lajos képviselı, 
Ördög Jakab képviselı 
 
Meghívottként: 
Jelenléti ív szerint.  
 

I. NAPIREND ELİTT 
 

Koncz József polgármester: Köszöntöm a megjelenteket. A jelenlévı képviselıi létszám 6 
fı, Dobóné Koncz Judit alpolgármester asszony az ülésrıl igazoltan távol van.    
 
A képviselıi létszám: 6 fı. Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, az ülést megnyitom. 
 
Jegyzıkönyv vezetésével megbízom Farkasné Koncz Anikó köztisztviselıt. 
Jegyzıkönyv hitelesítésére felkérem Aranyosi Imre és Baranyi Katalin képviselıket.   
 
Módosító indítványt teszek az ülés napirendjére vonatkozóan. Javaslom, hogy az 5. napirendi 
pontot a Képviselı-testület vegye le napirendrıl. Ennek oka, hogy az új víziközmő törvénnyel 
kapcsolatban még mindig van néhány vitatott kérdés, amivel kapcsolatban folyamatosan 
zajlanak az egyeztetések. Így ezt a napirendet a következı Képviselı-testületi ülésen tudnánk 
érdemben tárgyalni.    
  
A Képviselı-testület a módosító indítványt egyhangúlag elfogadta.  
  
Elıterjesztést teszek az ülés napirendjére, kérem a Képviselı-testületet az elıterjesztés 
elfogadására. 
 
A Képviselı-testület az elıterjesztett napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 
 
 
II. NAPIREND TÁRGYALÁSA 
 
1. Napirendi pont:  
Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, a tett intézkedésekrıl.  
Elıterjesztı: Koncz József polgármester   
 
Koncz József polgármester:  
November elején részt vettem egy megbeszélésen, ahol polgármesterek részére tartottak 
tájékoztatást a jövı évi önkormányzati feladatokról, teendıkrıl. A közös hivatal kapcsán 
hosszabb ideje tárgyalunk az érintett polgármesterekkel. Mostanra kristályosodott ki, hogy 
Mezınagymihállyal létesítünk közös önkormányzati hivatalt. A tiszai vonal többi települése 
jelen állás szerint Mezıkövesdhez csatlakozik. Ennek fı oka, hogy a közös önkormányzati 
hivatalok létszám finanszírozásában várhatóan változás történik, ami a kisebb településeket 
hátrányosan érinti. Mezınagymihállyal elkezdtük az intenzív tárgyalásokat. Jelenlegi 
információink és számításaink alapján a közös hivatal létszáma 9,6 fı, felfelé kerekítve 10 fı. 
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Várhatóan ennyi fıre kapunk központi finanszírozást, ami 4,5 millió Ft/fıt jelent éves szinten. 
Ebbıl kell a bért és a két Polgármesteri Hivatal költségvetésének dologi kiadását 
kigazdálkodni. Egyéb, külön normatíva erre nem lesz. Folynak az egyeztetések a létszám 
kérdésében. Mivel hivatalunkból 3 fı január 1. napjától átkerül a járáshoz, így hivatali szinten 
reményeink szerint, nem kényszerülünk létszámcsökkentésre.  
A pénzügyi bizottság ülésén kérdések hangzottak el a közös önkormányzattal, az intézmények 
sorsával kapcsolatban. Ezért tartom szükségesnek elmondani, hogy nem akarunk intézményt 
megszüntetni, bezárni. Bízunk benne, hogy jövıre is minden intézményünket mőködtetni 
tudjuk, beleértve a Mővelıdési Házat is. Természetesen a finanszírozás kérdésében addig nem 
lehet biztosat mondani, amíg az ország költségvetése nem ismert. 
  
A közös önkormányzati hivatalok megalakulásával kapcsolatban a Kormányhivatalban 
tartottak tájékoztatót, amelyen jegyzı asszony vett részt. Ott elhangzott, hogy még ebben az 
évben meg kell kötni a közös hivatalokra vonatkozó megállapodást, a tényleges közös 
önkormányzati munka azonban, csak 2013. március 1-jével indul, a törvény erre lehetıséget 
ad. A közös hivatal nyilván plusz feladatokat jelent számunkra, a pozitívumait majd a 
késıbbiekben láthatjuk. 
 
Az elmúlt héten a Munkaügyi Központban volt egyeztetés a márciusban induló, Start 
munkaprogrammal kapcsolatban. A korábbi tájékoztatásomhoz képest annyi a változás, hogy 
a pályázat valamennyi pillérére önállóan pályázunk, a Mezıkövesdi Többcélú Kistérségi 
Társulás bevonása nélkül. A program sok adminisztrációval jár, ezért lehetıség lesz egy fı 
adminisztrátor felvételére is. Pályázati igényünket valamennyi pillérre, összesen 35 fı 
foglalkoztatására nyújtottuk be. A pályázat költségvetése összesen 42 millió Ft.  
 
Beadtuk igényünket a szociális tőzifára is, amelynél a lakásfenntartási támogatásra jogosultak 
létszámát kellett figyelembe venni. A LEADER pályázat beadási határidejét 
meghosszabbították, az új határidı november 30. Az már most látható, hogy a pályázat 
költségvetése szőkre szabott.   
 
A Tisza-tavi Régiók Hulladéklerakóit Rekultiváló Egycélú Társulás ma délután ülésezett. 
Információim szerint, ha hétfıig nem támadják meg a mőszaki ellenıri tendert, akkor 
kivitelezhetı lesz a projekt. Télen már nem tudják megkezdeni a munkák kivitelezését, év 
végével viszont lejár a határidınk. A Társulástól írásban megkértük azon okok leírását, 
melyek a projekt megvalósulását akadályozták. Erre azért van szükségünk, mert ez alapján 
tudjuk a Földhivatalnál benyújtani a határidı meghosszabbítására vonatkozó kérelmünket.  
Ennyiben kívántam tájékoztatni a Tisztelt Képviselı-testületet az elmúlt hetek történéseirıl.  
Ezek után átadom a szót.  
  
Ördög Jakab képviselı: Ha jól értettem, jövıre a hivatal fenntartására, a dologi és a 
személyi kiadásokra 4,5 milliót kapunk évente, személyenként. Ez nagyon kevés lesz. Az 
intézményekkel kapcsolatban örülök annak, ha úgy látszik, hogy fenntarthatóak lesznek. 
Olyan korszerő, szép intézménynek, mint a Mővelıdési Ház fenn kellene maradnia, hiszen 
tevékenységük az évek alatt tartalommal is megtelt.  
 
Koncz József polgármester: Amennyiben nincs több kérdés, kérem a Képviselı-testületet, 
szavazzon a tájékoztató elfogadásáról.     
 
A Képviselı-testület 6 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta következı határozatát.  
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Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 75/2012.(XI.29.) 
határozata  
 
Tárgy: A két ülés között történt fontosabb eseményekr ıl, a tett intézkedésekrıl szóló 
tájékoztató jóváhagyása. 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a polgármester által 
elıterjesztett, a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, tett intézkedésekrıl 
szóló tájékoztatót jóváhagyólag tudomásul veszi.  
 
 
2. Napirendi pont:  
Tájékoztató az önkormányzat gazdálkodásának háromnegyedéves alakulásáról, javaslat 
az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének szükség szerinti módosítására.   
Elıterjesztı: Koncz József polgármester   
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.)  
 
Koncz József polgármester: Az elıterjesztést a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 
megtárgyalta és a határozati javaslatot a Képviselı-testület részére elfogadásra javasolja.   A 
gazdálkodás nehézségeirıl, az önkormányzat pénzügyi helyzetének alakulásáról több 
alkalommal beszámoltam. Ismertettem, hogy melyek azok a hiányzó bevételek, melyek 
likviditási problémát idéztek elı. A költségvetést eleve nem kevés hiánnyal terveztük. Az 
elıfinanszírozásban megvalósult falumegújítási pályázat, pályázati támogatása még most sem 
érkezett meg, várhatóan év végén kerül kiutalásra. Az ÖNHIKI támogatás I. ütemében az 
igényelt 12 millió Ft helyett, 7 millió Ft-ot kaptunk. Iparőzési adó bevételünk 4 millió 
forinttal kevesebb. Jelentıs kintlévıségünk adódik abból is, hogy az Oktatási Társulásban 
részt vevı önkormányzatok hozzájárulásaikat még nem fizették meg. Így a takarékos 
gazdálkodás ellenére, két hónapja folyamatos likviditási gondokkal küzdünk. A dolgozók 
bérét, a szociális ellátások kifizetését sikerült biztosítanunk, azonban a közüzemi számlák 
kifizetésében már rangsorolni kellett. Ismert, hogy az 5000 fı lakosságszám alatti települések 
esetében az állam átvállalja a település adósságállományát. Ez várhatóan december 20-áig 
megtörténik. Önkormányzatunknak pillanatnyilag 39 millió Ft hitele van. Ebbıl 20 millió Ft a 
megemelt folyószámlahitel, ami teljesen ki van használva. 2010. évben 10 millió Ft-os hosszú 
lejáratú hitelt, illetve tavaly 15 millió Ft hitelt vettünk fel kazán cserére. Ahhoz, hogy a 
finanszírozás biztosított legyen, rendkívüli döntéssel hitelkeretünket ismét meg kellett 
emelnünk. Így az eddig kifizetetlen számláinkat rendezni tudtuk. Az összeget  
gyermekétkeztetésre és az energia számlák rendezésére fordítottuk. Az ÖNHIKI II. ütemére is 
beadtuk igényünket. A korábbi években errıl már októberben döntés született, idén a II. és III. 
ütemben egyszerre, decemberben lesz döntés. Az állami hitel-átvállalásnál az aktuális - 
december 12.-ei - adósságállományt veszik figyelembe.  Év végére a gazdálkodás egyenesbe 
jön, erre szükség is lesz, hiszen jövıre nem tervezhetı hiány. A számításokat már most 
elkezdtük. Törekednünk kell a költségek csökkentésére. A számok ismeretében, érnek 
meglepetések, pl. telefonköltségek vonatkozásában. Nyilvánvaló, hogy azonnal 
intézkedéseket kell tenni. Felül fogunk vizsgálni minden, meglévı szerzıdést. Megvizsgáljuk, 
hogy milyen feltételek mellett lehet felmondani. Ha az intézményeket meg akarjuk tartani, 
akkor szigorúan racionalizálni kell valamennyi kiadást. Ha ez nem lesz elég, akkor a 
legfájdalmasabb kérdéshez kell nyúlni, a személyi kiadások csökkentéséhez. Tekintve, hogy  
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pillanatnyilag nagyon sok a bizonytalanság, ezért a költségvetés módosítására jelen 
elıterjesztésben nem tettünk javaslatot.  
 
Ördög Jakab képviselı: Elhangzott, hogy a pályázatok elıfinanszírozásban valósultak meg, 
tehát pénz áll bennük. Ez az állami átvállalásnál nem ütközik.     
 
Koncz József polgármester: Ezért fogalmaztam úgy, hogy várjuk meg a végét. Az állam azt 
nem vállalja át, ami beruházással kapcsolatos finanszírozás. Az, hogy ezt mennyire vizsgálják 
nem tudható.   
  
Kiss Lajos képviselı: A költségvetéssel és a telefonszámlával kapcsolatosan kérdezem, hogy 
van-e az önkormányzatnak terve a telefonközpont leválasztására, hiszen a központ itt van, a 
társult tagintézményekkel egy flottában vagyunk, ebben rendet kell tenni, hogy ne érintse 
hátrányosan sem az iskolát sem az önkormányzatot. Annak örülök, hogy a kazán 
korszerősítésére felvett hitel belefér az állami hitel-átvállalásba, ugyanis tartottam tıle, hogy 
az iskola átvétele miatt ez hogyan fog rendezıdik.    
 
Koncz József polgármester: Vizsgáljuk, hogy lehet a központot leválasztani, ezek a leendı 
átadás-átvétel kérdései.  
 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem a Képviselı-testületet szavazzon a 
határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A Képviselı-testület 6 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta 
következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 76/2012.(XI.29.) 
határozata:  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat 
gazdálkodásának háromnegyedéves alakulásáról szóló tájékoztatót megtárgyalta és 
jóváhagyólag tudomásul vette.  
 
 
 
3. Napirendi pont:  
Javaslat az önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciójára.   
Elıterjesztı: Koncz József polgármester   
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester:  
Az elıterjesztést a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta és a Képviselı-testület 
részére elfogadásra javasolja azzal a módosítással, hogy a határozati javaslat utolsó 
mondatából az „amennyiben indokolt” szavakat törölné. Így a következı záró mondat  szerint 
javasolja elfogadásra: „A Képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét, jelen költségvetési 
koncepció módosítására a 2012. decemberi ülésen tegyen javaslatot.” 
Már az elızı napirendeknél is utaltam rá, hogy rengeteg a bizonytalansági tényezı, a 
változás. Ezért is fogalmaz a koncepció több helyen azzal a kitétellel, hogy ez még változhat. 
Kérdések merültek fel pl. az óvoda-fenntartó társulás megszőnésével kapcsolatban is. Nem 
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biztos, hogy érvényt tudunk szerezni a fenntartó megszőnésével egyidejőleg az intézmény 
átszervezésének, mivel alapvetıen nevelési intézményt nevelési év közben átszervezni csak 
kivételesen lehet.  Álláspontom szerint a törvényt betartva hoztuk meg döntésünket a Társulás 
megszüntetésérıl. Ezzel az ellentmondással kapcsolatban a mai napig nincs határozott válasz. 
Önmagában nem is ez jelenti a gondot, hanem az, hogy a tiszadorogmai óvoda-fejlesztés 
pályázatot nem vállalhatjuk be. Jövı évi finanszírozási igényünk beadásánál, már külön 
szerepel Szentistván és Tiszadorogma.. 
 
A koncepció 9. pontjában utaltunk az egyéb átadott pénzeszközök tervezésére, mint pl. az 
orvosi ügyelethez, illetve a Többcélú Társulás és jogutódja által szociális feladatellátáshoz 
való hozzájárulásra. Véleményem szerint a TÖOSZ tagságot is felül kell vizsgálni, mivel éves 
tagdíjat kell fizetni. Összegezve tehát, a koncepció egy rendkívül bizonytalan helyzetben 
íródott. A törvényi elıírásnak azonban eleget kellett tennünk, így november 30.-áig 
elkészítettük a koncepciót.   
 
dr. Béres Imre Sándor képviselı:  Említésre került az orvosi ügyelet ellátásához fizetendı 
hozzájárulás, ami mára a 4-5 évvel ezelıtti hozzájárulás mértékéhez képest a többszörösére 
nıtt. Az ügyelet színvonala viszont messze nem megfelelı. Ezzel kapcsolatban felhívtam az 
illetékes megyei szakembert, aki azt javasolta, hogy Mezıkövesd Önkormányzat 
alpolgármesterének, - mint az ellátásért felelısnek - írjak. Alapjaiban tartom hibásnak az 
orvosi ügyelet ellátásának szervezését.  Az orvosi alapellátás ott kezdıdik, hogy köteles 
minden önkormányzat az ügyeletben részt venni. A mi szerzıdésünk is úgy szólt, én 25 évig 
részt is vettem. Abban az idıben jobban mőködött a rendszer, holott mi kb. negyedéért láttuk 
el az ügyeletet. Az ügyelet ellátásának szigorú képesítési feltételei vannak. Ezzel szemben az 
ügyeletben jelenleg van egy kezdı orvos és egy kezdı, vagy még iskolába járó mentıtiszt. 
Minden héten van arra példa, hogy hívásra vagy nem jönnek ki, vagy egyszerően csak 
továbbküldik a beteget. Javaslom, hogy nézzünk utána, hiszen a befizetendı hozzájárulás nem 
kevés. A tiszadorogmai óvoda pályázatával kapcsolatban mielıbb pontot kell tenni az ügy 
végére.   
 
Ördög Jakab képviselı: Egyetértek a dr. Béres Imre által elmondottakkal. Meg kell 
vizsgálni, hogy ki lehet-e lépni, illetve szabad-e kilépni ebbıl a formából. Az ügyeleti 
rendszert a Többcélú Társulás alakította ki és mőködteti. Amikor az ügyeleti ellátás 
átszervezése történt és az Oxytrans Kft. jelentkezett, a polgármesterek közül egyedül én 
tettem szóvá, hogy ez ilyen formában nem lesz jó. Az ígéretek fantasztikusan hangzottak, de a 
szakmai kérdésekre semmiféle választ nem tudtak adni. Sajnos az évek folyamán ez csak 
egyre rosszabb lett. Ezt a problémát felszínre kell hozni a polgármesterek körében és tárgyalni 
kell róla, ha egyáltalán ennek így van értelme. Az ügyelet ellátásnak megvannak a szigorú 
szakmai elıírásai. Amikor még a háziorvosok ügyeltek errıl nagy vitákat folytattunk az 
akkori vezetıvel. Meg kell vizsgálni, hogyan tovább.  
 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı: Az orvosi ügyeletet ellátó egészségügyi szolgáltatót, 
OEP finanszírozás illeti meg, ennek pontos nagyságrendjét nem ismerem. Azt viszont tudom, 
hogy számos településen nem kell még külön - lélekszám arányosan - hozzájárulást fizetni.   
 
dr. Béres Imre Sándor képviselı: Javaslom, hogy az éppen  regnáló polgármesterek és 
háziorvosok vegyenek részt olyan értekezleten, ahol döntünk errıl.   
 
Koncz József polgármester: A társulási törvény alapján a társulások ebben a formában nem 
mőködhetnek tovább, át kell alakítani jogi formává. Eddig a Többcélú Társulásnak tagjai 
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voltunk. A Társulás kapott egy bizonyos összegő finanszírozást az államtól, bizonyos 
feladatokra, ezen felül az önkormányzatok is fizettek hozzájárulást. Most új alapokra kerül a 
rendszer, mivel állami finanszírozás nem lesz. Korábban úgy döntöttünk, hogy azok a 
feladatok, melyeknek az ellátása a Tárulás keretében jól mőködött pl. szociális ellátás, házi 
segítségnyújtás továbbra is maradjon meg ilyen formában. Az orvosi ügyelet ellátására 
pályázat van kiírva.  Úgy gondolom, hogy önmagában nem a rendszer a rossz, hanem a 
kivitelezés. A javaslatokat tovább viszem. Jó ötletnek tartom, hogy kérdezzük meg a 
háziorvosok véleményt és vonjuk be ıket a döntésbe. Az orvosi ügyelet ellátását megfelelı 
színvonalon kell biztosítani.       
 
Koncz József polgármester: Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás kérem a Képviselı-
testületet, hogy szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A Képviselı-testület 6 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta következı határozatát:  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 77/2012.(XI.29.) 
határozata:  
 
Tárgy: Szentistván nagyközség Önkormányzatának 2013. évi költségvetési koncepciója 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a 2013. évi költségvetési koncepcióját, a 
költségvetés tervezési feladatait az alábbiakban határozza meg: 
 
1./ A Szentistváni napközi otthonos Óvoda költségvetési kiadását elsı fordulóban 
legfeljebb a normatív támogatással azonos mértékben lehet tervezni, kivéve az 
étkeztetést, közfoglalkoztatást. 
2./ A polgármesteri hivatal igazgatási szakfeladata (közös önkormányzati hivatal) 
költségvetési kiadását az elsı fordulóban legfeljebb a normatív támogatással azonos 
mértékben lehet tervezni, kivéve a polgármester illetményét, költségtérítését.. 
3./ Az önkormányzat költségvetésében 3 fı karbantartó munkabérét és járulékát a 
Város és községgazdálkodási szakfeladaton kell tervezni.  
4./ A polgármesteri hivatal költségvetésében, a jogalkotás szakfeladaton kell tervezni a 
képviselık, bizottsági tagok tiszteletdíját, az alpolgármester tiszteletdíját és 
költségtérítését. 
5./ Az önkormányzat költségvetésében a megfelelı szakfeladaton kell tervezni a védını, 
a szociális referens illetményét, 1 fı takarító megbízási díját és a szükséges dologi 
kiadásokat. 
6./ Az önkormányzat költségvetésében kell tervezni településüzemeltetési feladatokat 
(parkgondozás, közvilágítás, temetıfenntartás, utak karbantartása, stb.) az általános, 
rendszeresen elıforduló üzemeltetési feladatok alapján. 
7./ Az önkormányzat költségvetésében kell tervezni a közfoglalkoztatáshoz kapcsolódó 
kiadásokat. 
8./ Az önkormányzat költségvetésében kell tervezni a civil szervezetek és a 
SZKULTINFO Nonprofit Kft támogatását. A Kft. támoga tására elızetesen a Pénzügyi 
és Gazdasági Bizottság tegyen javaslatot az ügyvezetı által készített pénzügyi terv 
alapján. 
9./ Az önkormányzat költségvetésében kell tervezni az egyéb átadott pénzeszközöket, 
mint pl. központi orvosi ügyelet, a Többcélú Társulás és jogutódja által ellátott 
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feladatokhoz való hozzájárulás, TÖOSZ tagdíj, Arany J. program, Bursa ösztöndíj, 
hulladékgazdálkodási társulásoknak átadandó pénzösszeget.  
10./ A Hivatal és az önkormányzat költségvetésében megosztva kell a szociálpolitikai 
feladatokat tervezni, figyelmen kívül hagyva a járási hivatalhoz átadandó feladatokat. 
11./ A felhalmozási feladatok tervezésénél figyelemmel kell lenni az esetleges áthúzódó 
beruházásokra, tervezni kell a piac létesítése kapcsán vállalt önrészt, továbbá 
támogatottság esetén az orvosi rendelı korszerősítésére benyújtott pályázathoz 
kapcsolódóan szükséges, pályázati támogatásból nem fedezhetı kiadásokat. Tervezni 
kell, ha indokolt, a felhalmozási hiteltörlesztéseket. 
12./ A költségvetés tervezésekor figyelemmel kell lenni a 2012. év lezárásával 
összefüggésben keletkezett kötelezettségekre és követelésekre. 
13./ Tervezni kell az intézményfinanszírozást. 
14./ A mőködési bevételeket az óvodánál, hivatalnál és az önkormányzatnál kell 
tervezni. A központi forrásból származó bevételek és helyi, átengedett adóbevételek 
tervezése az önkormányzat költségvetésében történik.  
15./ A 2012. decemberi ülésre történjen elıterjesztés az árak és díjak megállapítására, a 
gazdálkodást érintı önkormányzati rendeletek felülvizsgálatára.  
16./ A költségvetési rendelet-tervezetet úgy kell elıkészíteni, hogy az két fordulóban 
történı tárgyalás után kerüljön elfogadásra. Amennyiben indokolt, az elsı fordulós 
tárgyaláskor javaslatot kell tenni, elıterjesztést készíteni a szükséges költségcsökkentı 
intézkedésekre vonatkozó döntések meghozatalára. 
 
A Képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét, hogy jelen költségvetési koncepció 
módosítására a 2012. decemberi ülésen tegyen javaslatot. 
 
Határid ı: értelemszerően 
Felelıs: Koncz József polgármester, a tervezésben résztvevık 
 
 
Koncz József polgármester 10 perc szünetet rendelt el.    
 
Szünet után.  
 
 
4. Napirendi pont:  
Javaslat a 2013. évi belsı ellenırzési terv elfogadására 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester: Belsı ellenırzési feladatainkat a Mezıkövesdi Többcélú 
Kistérségi Társulás útján végeztük.  A Társulás ilyen formában megszőnik, belsı ellenırzési 
feladataink ellátását újra kell gondolnunk. Annak érdekében azonban, hogy a hatályos 
rendelkezéseknek eleget tegyünk a belsı ellenırzési tervet el kellett készíteni, amit a 
Képviselı-testületnek jóvá kell hagynia. Kérem a határozati javaslat elfogadását.       
 
A képviselık részérıl hozzászólás nem hangzott el. 
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta következı határozatát: 
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Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 78/2012.(XI.29.) 
határozata:  

Tárgy: 2013. évi belsı ellenırzési terv jóváhagyása. 

1. Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat 2013. 
évi belsı pénzügyi ellenırzési tervét az alábbiak szerint jóváhagyja. 

Az ellenırzés ideje: 2013. február hónap.  
Az ellenıri kapacitás: 10 nap.  
Ellenırizendı idıszak: 2012. év.  
Az ellenırzés tárgya: Alapítványok, nonprofit szervek részére céljelleggel nyújtott 
önkormányzati támogatások vizsgálata. 
Az ellenırzés módszere: pénzügyi-szabályszerőségi ellenırzés.  

2. A Képviselı-testület felkéri a jegyzıt, hogy a végrehajtás érdekében szükséges 
intézkedéseket tegye meg.  

Felelıs: dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı 
Határid ı: azonnal és értelemszerően 
 
 
5. Napirendi pont:  
Indítványok, javaslatok  
 
  a) Javaslat közterületek elnevezésének változtatására 
     Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.)  
 
Koncz József polgármester: Törvény született arról, hogy 2013. január 1. napjától 
közterületek, intézmények elnevezésében nem használhatók az önkényuralmi rendszerhez 
köthetı nevek, elnevezések. Ez a rendelkezés érinti a Ságvári Endre és a Felszabadulás utca 
közterületeink elnevezését. Ami még kérdéses az a Sallai Imre utcanév. Lehet vitatkozni ezen, 
de a torvény értelmében az átnevezést végre kell hajtani. Az elıterjesztésben kétféle javaslatot 
tettünk. Az egyik a lakosság véleményének kikérésére vonatkozik, a másik pedig arra, hogy a 
Képviselı-testület saját hatáskörében, önállóan dönt. Azt kell figyelembe venni, hogy a 
rendelkezésünkre álló idı rövid.        
 
Aranyosi Imre képviselı: Javaslom, hogy mi, képviselık kérdezzük meg az érintett utca 
lakóit, és a következı ülésen döntsünk a névrıl.   
 
Ördög Jakab képviselı: Felszabadulás utcai lakosként is érintett vagyok. Úgy gondolom, 
hogy a tavaszi utcanév változtatáshoz meglehetısen humánusan állt a Testület. Jelzem, hogy a 
jelenlegi jogszabállyal végképp nem értek egyet. Lehet személyekhez kötni, ezt el is fogadom, 
de azt, hogy már az olyan utcanevet is meg kelljen változtatni, mint a Felszabadulás, ezt nem  
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tudom megérteni. Miért tiltott szó ez? Minden idıszakban végképp el kell törölni a múltat. Ez 
természetesen csak az én véleményem. Nem tudunk mit tenni, végre kell hajtani a törvényt. 
Az elıterjesztésben le van írva, hogy ”az utcanévváltozások miatt szükségessé váló okmány- 
csere illetékmentes, az a lakosság részére költséget nem jelent.” Ez így nem igaz. A leveleket 
fel kell adni, az postaköltséggel jár, esetleg útiköltség is jelentkezik.  Tehát ne mondjuk ki, 
hogy ez költségmentes. Ha pedig kimondjuk, akkor, ha valaki azt jelzi, hogy neki költsége 
keletkezett, akkor azt a hivatal térítse meg.  Egyetértek azzal, amit képviselıtársam javasolt, 
kérdezzük meg a lakosság véleményét is. Az idı rövidsége miatt, azonban úgy gondolom, 
hogy a tavaszi módszer nem alkalmazható. Javaslom képviselıtársaimnak, hogy vállaljuk fel, 
hogy beszélünk az utca lakóival, mondjuk el a javaslatokat és tájékoztassuk a lakókat arról is, 
hogy nekik mi lesz  a teendıjük ezzel kapcsolatban.  
 
Baranyi Katalin képviselı: Egyetértek azzal, hogy kérdezzük meg a lakosokat, de ehhez 
adjunk javaslatot, mert másképp soha nem érünk a végére. Mindenki számára elfogadható 
neveket javasoljunk. Példának említeném Kodály Zoltán és Bartók Béla nevét. Úgy 
gondolom, hogy ebbe senki nem köthet bele. Az igaz, hogy a levél feladása, az utazás pénzbe 
kerül, de véleményem szerint ez egyrészt elhanyagolható, másrészt az emberek egyéb 
ügyekben is beutaznak Mezıkövesdre, ezt össze lehet kötni az ügyintézéssel. Maga az 
okmány csere viszont valóban illetékmentes. Úgy gondolom, hogy a tavaszi utcanév 
változtatásnál csak mondvacsinált panaszok voltak, mert az illetınek nem tetszett a 
névváltozás. Egyébként pedig meg lehet szervezni, hogy összegyőjtjük a leveleket és 
személyesen, akár én is beviszem az illetékes szolgáltatónak.  
 
Kiss Lajos képviselı: Legutóbbi ülésen, amikor szóba került az utcanévváltozás, én is azt 
mondtam, hogy a lakosság véleményét kérdezzük meg. Jónak tartom, hogy javasoljunk nevet 
és a javaslatok közül lehessen választani. Utána pedig döntsünk, hiszen ezt most törvény írja 
elı. Sallai Imrével kapcsolatban korábban utánanéztem és úgy találom, hogy személyével 
kapcsolatban nincs akkora vita.   
 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı: A korábbi tapasztalatokat összegezve úgy gondolom, 
hogy a lakosság részérıl a változás elhanyagolható költséggel járt. A Polgármesteri Hivatal 
szinte mindent igyekezett lebonyolítani ezzel kapcsolatban. A szolgáltatókat hivatalból, 
írásban megkerestük, és kezdeményezésünkre elvégezték az átírást. A lakosok részére 
formanyomtatványt készítettünk, amit a pénzintézet felé továbbíthattak. A mostani törvényi 
kötelezettségre nem tudtunk készülni, hiszen pár napja hirdették ki a jogszabályt. Az én 
olvasatomban, már a járási ügyintézık feladata lesz az ezzel kapcsolatos ügyintézés.  A Sallai 
Imre elnevezéssel kapcsolatban a Kormányhivatalnál feltettem a kérdést, ha ugyanis azt is 
meg kell változtatnunk, akkor szeretném, ha egyszerre tudnánk bonyolítani. Eddig még nem 
érkezett válasz.    
 
Koncz Mártonné: A korábbi utcanév változtatás egy nagyon minimális költséget jelentett a  
lakóknak. A szolgáltatók hivatalból értesítve lettek, a lakcímkártyákat szintén hivatalból 
kértük meg, és az okmányiroda postázta. Egy-egy lakó részérıl volt inkább némi értetlenség. 
Egyébként az eljárás teljesen problémamentesen zajlott.  
 
Koncz József polgármester: Az elhangzottak alapján tehát a lakosság felé javaslatot teszünk.  
Az idı rövidsége miatt javaslom, hogy most döntsünk a három javasolt névrıl. Kérdezem a 
Képviselı-testületet, hogy egyetértet-e ezzel?    
 
Aranyosi Imre képviselı: Én egy igazságos ember nevét javaslom: Mátyás király.   



 11

 
dr. Béres Imre képviselı: Igen, olyan nevet kell javasolni, akit ismernek az emberek. 
 
Ördög Jakab képviselı: Nálunk úgy alakult az utcák elnevezése, hogy nincs tömbösítve, 
nincs benne rendszer. Olyan név kellene, ami az adott környékre jellemzı. A Mátyás király 
névvel egyetértek. Attól meg lehet kérdezni az embereket, hogy erre gondoltunk, és ha nem 
lesz ellenállás, akkor ennél maradunk.   
 
Koncz Mártonné aljegyzı: A másik utcát illetıen a környéken van Árpád, Kölcsey, 
Vörösmarty utca.  
 
Baranyi Katalin képviselı: Bartók Béla, Kodály Zoltán nevet javasolnám.  
 
Koncz József polgármester: Az elhangzott két javaslat tehát a Mátyás király és a Bartók 
Béla utcanév. Kérem a Képviselı-testületet szavazzon, elsıként a Felszabadulás utca, majd a 
Ságvári Endre utca átnevezésérıl.  
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 6 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül meghozta következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 79/2012.(XI.29.) 
határozata:  
 
Tárgy: Döntés a Felszabadulás utca közterület nevének megváltoztatásáról. 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete - figyelemmel a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 14.§ (2) 
bekezdésében foglaltakra - elhatározta a Szentistván településen lévı „Felszabadulás” 
utca nevének megváltoztatását.    
 
A Felszabadulás utca új nevének a Mátyás király utca nevet javasolja. Az érintett 
közterületen élı lakosság véleményét kikérve, 2012. december 31-ig hozza meg döntését 
a közterület új elnevezésérıl.    
 
Határid ı: 2012. december 31. 
Felelıs: dr.  Pusztai-Csató Adrienn jegyzı     
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 6 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül meghozta következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 80/2012.(XI.29.) 
határozata:  
  
Tárgy: Döntés a Ságvári Endre utca közterület nevének megváltoztatásáról. 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete - figyelemmel a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 14.§ (2) 
bekezdésében foglaltakra -  elhatározta a Szentistván településen lévı „Ságvári Endre” 
utca nevének megváltoztatását.    
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A Ságvári Endre utca új nevének a Bartók Béla utca nevet javasolja. Az érintett 
közterületen élı lakosság véleményét kikérve, 2012. december 31-ig hozza meg döntését 
a közterület új elnevezésérıl.    
 
Határid ı: 2012. december 31. 
Felelıs: dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı     
 
 
 b) Javaslat a kéményseprı-ipari közszolgáltatással kapcsolatos pályázat  
                 kiírására. 
                 Elıterjesztı: Koncz József polgármester   
 
Koncz József polgármester: Tavaly a Képviselı-testület döntött a kéményseprı-ipari 
közszolgáltatás átszervezésérıl. Kezdeményeztük a szolgáltató váltást, ehhez a Megyei 
Közgyőlés döntése is kellett. Ez hosszadalmas volt, a döntés augusztusban megszületett, de 
errıl még nem kaptuk meg a hivatalos iratot. A kéményseprı-ipari közszolgáltatásra  
pályázatot kell kiírni.  
 
A képviselık részérıl hozzászólás nem érkezett. 
 
Koncz József polgármester: Amennyiben nincs kérdés, javaslat, kérem a képviselıket, hogy 
szavazzanak.  
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 6 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül meghozta következı határozatát.    
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 81/2012.(XI.29.) 
határozata: 
 
Tárgy. Döntés kéményseprı-ipari közszolgáltatásra vonatkozó pályázat kiírásáról. 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete 44/2011.(IX.15.) 
határozatával döntött arról, hogy a kéményseprı-ipari közszolgáltatási tevékenység 
ellátása 2013. január 1. napjától az önkormányzat által szervezett közszolgáltatás útján 
történjen.  A közszolgáltatást végzı gazdálkodó szervezet kiválasztása pályázati eljárás 
útján történik.  A Képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét a pályázat kiírására.   
 
Felelıs: Koncz József 
Határid ı: azonnal 
  

c) Javaslat a dolgozók képesítés megszerzésére irányuló képzésének támogatása.    
 
Koncz József polgármester: A járási hivatalhoz átkerülı három dolgozó közül, két személy  
esetében nincs meg a szükséges képzettség. A járási hivatal vezetıje elmondta, hogy a két 
dolgozót csak akkor tudják alkalmazni, ha megszerzik a képzettséget, azonban ennek 
költségeit a járási hivatal nem vállalja. A járásokhoz átkerülı feladat nagy részre szociális, 
gyermekvédelmi ügy, ezért a dolgozóknak a szociális és gyermekvédelmi ügyintézıi, OKJ-s 
képzés elvégzését  javasolta. A dolgozók jelezték, hogy szeretnék elkezdeni a tanfolyamot, 
ehhez kérnék a Képviselı-testület anyagi támogatását. A képzés ára 160.000,-Ft, amennyiben 
most, egy összegben befizetik, ha részletekben fizetnek, akkor 180.000-Ft. Abban kérem a 
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Képviselı-testület állásfoglalását, hogy átvállalja-e az önkormányzat a dolgozók képzésének 
költségeit, illetve milyen mértékben. Figyelembe kell vennünk azt is, hogy ez nem csak a 
járáshoz kerülı két dolgozót érinti. A képesítési követelmények a hivatal itt maradó 
dolgozóira is vonatkoznak. Három dolgozó esetében várható, hogy képzésre kell 
jelentkezniük, közülük egy személy már jelezte is ez irányú szándékát. Véleményem szerint 
az önkormányzat mindenképpen vállalja át a tandíj bizonyos részét. Javaslatom, hogy egy 
összegben fizessük be a tandíjat, majd ennek 50%-át a dolgozó havi részletekben törlessze az 
önkormányzat felé. Az elvet kellene meghatározni, hiszen, mint említettem a jövıben várható, 
hogy többen is jelzik igényüket és ebben egységesen kellene eljárnunk.  
 
Ördög Jakab képviselı: Az elmúlt idıszakban elv volt az önkormányzaton belül, hogy ha 
valaki képezte magát és ezzel kapcsolatban felmerült költséget, akkor azt teljes egészében 
átvállaltuk. Nem lennék hő önmagamhoz, az elmúlt idıszakhoz, ha azt mondanám, hogy ne az 
egész költséget vállaljuk át. Jelen idıszakban nem vagyunk olyan rossz helyzetben, hogy ezt 
ne tudnánk megoldani.  Javaslom tehát, hogy a teljes költséget vállalja át az önkormányzat.  
 
Baranyi Katalin képviselı: Úgy gondolom, hogy a lehetıség mindig is adott volt. Ördög 
Jakab volt az, aki mindig is a tanulás mellett volt és mindenkit ösztönzött.  Az iskolában és az 
óvodában éltünk is ezzel a lehetıséggel, és tanultunk. A hivatal volt az ahol a dolgozók úgy 
gondolták, hogy megengedhetik maguknak azt a luxust, hogy ne tanuljanak. Most hallgatom 
itt a kétségbeesést. Mint embert mindenkit sajnálok, de errıl már órák hosszat beszéltünk.    
Most a hivatali dolgozókat érintheti, hogy el kell járniuk. Az iskolai nevelık már réges-rég  
járnak máshová tanórát adni, az óvodás gyerekeket már évek óta hurcolják és senkinek sem 
jutott eszébe, hogy sajnálkozzon miattuk. A költségekrıl annyit, hogy én is közpénzbıl 
tanultam. Nagyon sokan elkezdték az én környeztemben is, de nem jutottak tovább. Én, amit 
felvállaltam normális eredménnyel el is végeztem. Nem volt könnyő. Anno a képzés teljes 
költségét megkaptuk. Azért a tanulásnak van egyéb költsége is: utazás, jegyzetek, stb. Azt 
gondolom, hogy akit a tandíjban támogat az önkormányzat, annak ezeket az egyéb 
költségeket hozzá kell tennie. Nézzük meg, hogy mi az, amit teljes mértékben átvállalhat az 
önkormányzat. Segíteni kell, de a dolgozóknak ezt már rég meg kellett volna tenniük. Itt a 
dolgozók kicsit elkényelmesedtek és úgy gondolták, hogy mindig ez az állapot marad. Lám 
eljött az az idı, amikor ezen is változtatni kell. Nézzük már meg, hogy melyik intézményben 
milyen iskolai végzettségek vannak. Elkövetkezett az, az idı, hogy itt is tanulni kell. Akinek 
nincs meg a megfelelı iskolai végzettsége, nem tölthet be bizonyos beosztásokat. Annak 
nincs itt a helye. Számtalan olyan fiatal van, akinek meg van a végzettsége. Ha itt nem lesz 
meg a képzettség, akkor fiatalokkal kell pótolni a hiányt. Nem csak a hivatalban dolgoznak. 
Dolgoznak a boltban, a Tsz-ben, az orvosi rendelıben, a patikában és sokkal többet tanultak 
hozzá. Most látom elérkezett az idıt, hogy elmondjam mindezt. Tehát egyetértek azzal, hogy 
támogassuk a képzés költségeit, sıt még azzal is, hogy esetleg 100%-ban. Ha a késıbbiekben 
az önkormányzat költségvetése esetleg majd nem engedi ezt, akkor részletekben visszafizeti a 
dolgozó.     
 
Koncz József polgármester: Pár hét múlva a költségvetés számainak ismeretében már 
könnyebb lenne dönteni. Ugyanis még érhetnek kellemetlen meglepetések a számokat 
illetıen. Elhangzott, hogy korábban a képzést 100 %-ban támogatta az önkormányzat. Talán 
egyrészt régen jobbak voltak az anyagi lehetıségek, másrészt nem egyszerre jelentkezett több 
dolgozó képzési költsége. Ha most letesszük a voksot a 100 %-os támogatás mellett, akkor ezt 
a késıbbiekben is tartani kellene. A jövıben erre nem biztos, hogy lesz pénz.   
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Ördög Jakab képviselı: A munkavállalók tudják-e teljesíteni a képzési követelményeket? 
Milyen elıírások vannak a képzettségre?   
 
dr. Pusztai-Csató Adrienn: A közszolgálati tisztségviselık képesítési elıírásaira vonatkozó 
jogszabály a különbözı munkakörökhöz, a különbözı besorolási fokozatokban más-más 
képzettséget ír elı. A II. besorolási fokozatban - középiskolai végzettségő - dolgozók esetében 
a képzések alacsonyabb költségekkel járnak, rendszerint OKJ-s képzések. Az I-es besorolási 
fokozatban - felsıfokú végzettségő - dolgozók esetében már magasabb költségekkel kell 
számolni, azonban itt jelenleg a munkaköröknek jórészt megfelelı a felsıfokú végzettség. 
Van két olyan beosztás, amihez alapvetıen felsıfokú végzettség kell, és ami nincs meg. Itt át 
kell gondolni a beosztást és a személyeket. A képzés költségeihez való hozzájárulást 
mindenképpen tanulmányi szerzıdés keretében rendeznénk. Köszönöm a Képviselı-
testületnek, hogy támogatja a dolgozók képzését. A tanulás mindig jó befektetés, a dolgozó 
meg fogja hálálni.   
 
Koncz József polgármester: Javaslom, hogy a dolgozók képzésének költségeit az 
önkormányzat egy összegben fizesse be a képzı intézmény számlájára, ezt követıen a 
dolgozók a képzési költség 50%-át havi részletekben fizessék vissza az önkormányzat részére.  
 
A Képviselı-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodással meghozta következı határozatát:  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 82/2012.(XI.29.) 
határozata: 
 
Tárgy: Képzés költségeinek támogatása.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete úgy határozott, hogy a 
dolgozók képesítés megszerzésére irányuló képzésen való részvételének költségeit 50%-
os mértékben támogatja oly módon, hogy a dolgozó helyett a képzés teljes költségét egy 
összegben befizeti képzı intézmény részére.  
A dolgozókkal kötött megállapodás tárgyát képezik a részvételi költség 50%-ának 
visszafizetésére vonatkozó szabályok.  
 
 
 Koncz József polgármester 10 perc szünetet rendelt el.  
 
Szünet után.   
 
 - Egyebek 
 
Aranyosi Imre képviselı: Lehet-e már valamit tudni arról, hogy mikor jön körzeti megbízott 
a településre?  
 
Kiss Lajos képviselı: A lakosság részérıl kerestek meg azzal a panasszal, hogy a temetı 
szélsı sorában a fenyıfákról gyanta folyik a síremlékekre. Meg kellene nézni, hogy mit lehet 
tenni.  
 
Ördög Jakab képviselı: Milyen változások lesznek a segélyek kifizetésében. Januártól életbe 
lép a tranzakciós illeték. Nem tudom, hogy a pénzintézet ebbıl mit vállal át, vannak 
önkormányzatok, ahol házipénztárból fogják fizetni a segélyeket. Sor kerül-e a számlavezetı 
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pénzintézettel kötött szerzıdés módosítására?  Másik kérdésem, hogy a külterületi fakivágás 
engedélyezése jegyzıi hatáskör, vagy máshoz tartozik.   
 
dr.Pusztai-Csató Adrienn: A jegyzı a belterületi fák kivágásának engedélyezésére 
rendelkezik hatáskörrel. A külterületi fák kivágására a Kormányhivatal Erdészeti Hatóságától 
kell engedélyt kérni. Ehhez tulajdoni lap szükséges, az eljárás és illetékköteles.  
 
Koncz József polgármester: Házipénztárból történı segély kifizetést személy szerint nem 
támogatom, ezzel kapcsolatban utána nézünk a lehetıségeinknek.    
 
A képviselık részérıl egyéb indítvány, javaslat nem hangzott el.  
 
Koncz József polgármester: Amennyiben több kérdés, hozzászólás nincs, megköszönöm a 
részvételt és a nyilvános ülést bezárom. A Képviselı-testület zárt ülésen folytatja munkáját, 
melyrıl külön jegyzıkönyv készül. 
                                                           
                                                                          kmf. 

 
             Koncz József                          dr. Pusztai-Csató Adrienn  

                         polgármester                                          jegyzı 
 

 
Aranyosi Imre                                          Baranyi Katalin 

                                  képviselı                                                   képviselı 
jegyzıkönyv-hitelesítık 

 
 
 
 
 
 
 


